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Inspreekkaarten Raadsdorp 

1. Slag om het Zuiderpark 

Plan wethouder 

Er zijn te weinig woningen in onze gemeente. Daarom heb ik als wethouder het plan om meer 

woningen te bouwen aan de rand van het Zuiderpark. Het is mogelijk om 60 huurappartementen 

in drie bouwblokken bij te bouwen. Het is veel makkelijker om bij het Zuiderpark te bouwen dan 

aan de rand van de stad, want daar zijn bijvoorbeeld nog geen rioolbuizen en wegen, en op deze 

plek wel. Het college van burgemeester en wethouders vindt het ook een goed idee. Wij 

stellen voor om de grond aan de rand van het Zuiderpark voor die 60 appartementen 

te gebruiken.  

 

 

 Inspreker 1 

Hoi ik ben Fouad, 14 jaar. Ik woon om de hoek van het Zuiderpark. Ik kom al mijn hele leven in het 

park. Je kunt er fijn voetballen. Toen ik nog op de basisschool zat, hadden we er ook wel eens 

gymles. Ik zou het jammer vinden als er woningen komen in het park. Jullie willen toch 

ook liever dat wij buitenspelen in plaats van binnen zitten en gamen? Nou, dan moet je niet het 

park volbouwen. Ik zeg daarom: stem tegen dit voorstel. 
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Inspreker 2 

Dag leden van de gemeenteraad, mijn naam is Eveline. Als ik nu uit mijn raam kijk, zie ik de 

eendjes in de vijver. Ik moet er niet aan denken dat er straks drie torens tegenover mijn huis 

staan. Als ik straks tegen die torens aankijk, wordt mijn huis een stuk minder waard. Het wordt 

dan heel moeilijk om mijn huis te verkopen, als ik ooit wil verhuizen. 

 

Inspreker 3 

Ik ben Brian. U kunt mij kennen van lunchroom ‘Lekker Lunchen’ aan de rand 

van het Zuiderpark. Ik vind dat het Zuiderpark wel een opknapbeurt kan gebruiken. De skateramp 

is stuk, de speeltoestellen zijn ouderwets en de laatste tijd wordt er steeds meer drugs gedeald in 

het park. Ik denk daarom dat het goed zou zijn als het park wordt vernieuwd en het bouwen 

van nieuwe woningen past daar goed bij. Dan zijn er straks ook meer bewoners die een oogje in 

het zeil houden. Ik zou ook best onder in een woontoren een nieuw restaurant met een mooi 

terras willen beginnen. Zo komt er weer wat leven in het park. Dus ik zou zeggen: stem voor de 

woningbouw, maar pak dan gelijk ook het park aan. Zo is iedereen tevreden. 

 

Inspreker 4 

Beste leden van de gemeenteraad. Ik ben Susanne, 22 jaar. Ik woon nog steeds bij mijn ouders. Ik 

vind ze wel lief hoor, maar liever zou ik gaan samenwonen met mijn vriend. Maar ja, zie maar 

eens een woning te krijgen hier. Ik kan geen huis kopen, want ik heb nog geen vaste baan. Maar 

er zijn ook niet genoeg huurwoningen. Daarom vind ik het een goed idee dat er 

appartementen worden bijgebouwd in het Zuiderpark. Ik zou er graag willen gaan wonen met 

mijn vriend. En ik weet dat er meer mensen zijn zoals ik. Misschien heeft u ook wel een nichtje 

van 22 dat nog bij haar ouders woont en graag op zichzelf wil gaan wonen. Dus stem voor, zou ik 

zeggen!  
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Inspreker 5 

Hoi ik ben Karel en ik sta hier namens de natuurclub. Ik spreek dus eigenlijk een beetje namens 

alle planten en dieren. Het is geen goed idee om te bouwen aan de rand van het park. Ook al is 

het alleen maar aan de rand; het park wordt er wel kleiner door. We hebben juist ruimte 

voor planten nodig in onze gemeente. Die planten trekken ook weer allerlei dieren aan. Weet u 

wel dat er een havik broedt in die beuk bij de vijver? Dat is heel bijzonder. Grote parken zijn dus 

hard nodig. Daarom vraag ik u om tegen het bouwen van woningen in het park te stemmen.  

 

Inspreker 6 

Geachte mensen, ik ben Esra, buurtbewoner en voor mijn werk help ik bij het bouwen van 

steden. Ik heb eens zitten denken over het voorstel. U snapt dat ik als buurtbewoner het park niet 

kwijt wil. Maar ik weet ook dat er meer woningen in de gemeente nodig zijn. Laten we dus niet 

drie torens van 20 appartementen bouwen, maar één woontoren van 60 appartementen. Als er 

maar één woontoren gebouwd hoeft te worden, dan blijft er genoeg ruimte over voor het park. Ik 

stel dus voor om het plan aan te passen.  
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Autovrij centrum 

Plan wethouder  

Stinkende en ongezonde lucht is al erg lang een probleem in onze gemeente. De grote 

boosdoeners zijn de auto’s en vrachtwagens die dwars door het centrum rijden. Volgens 

de Gemeentelijke Gezondheidsdienst kan het niet langer, omdat inwoners ziek kunnen worden 

van deze lucht. Het college van burgemeester en wethouders stelt voor om een milieuzone in te 

voeren in het centrum: vanaf volgend jaar mogen er geen auto's, oude brommers, taxi's en 

vrachtwagens meer in het centrum rijden.  

  

 

Inspreker 1 

Ik ben Brian en ik ben voor dit voorstel. Een paar jaar geleden ben ik met mijn vrouw vanuit de 

grote stad hier naartoe verhuisd. We kwamen voor de rust, maar ook in de hoop dat onze 

kinderen gewoon veilig op straat kunnen spelen zonder omver gereden te worden. Dit oude 

centrum is helemaal niet gebouwd voor auto’s en vrachtwagens. Dat trilt maar door ons dorp 

heen. Afsluiten en omrijden! 

 

Inspreker 2 

Ik ben Lisa en heb een tijdje terug een uitstootmeter voor mijn deur gehangen. Dan schrik je toch 

wel van de cijfers. We hebben hier gewoon heel erg smerige lucht! Geen wonder dat mijn 

buurvrouw zoveel last van haar astma heeft. Daarom ben ik ervoor dat er geen auto’s meer in het 

centrum komen. 
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Inspreker 3 

Ik ben Nico en ik woon al veertig jaar in het centrum. De luchtvervuiling was vroeger veel erger. 

Nu er steeds minder dieselauto’s zijn en meer elektrisch wordt gereden, merk je dat de lucht al 

veel verbeterd is. Daarom lijkt het me niet zo nodig om een milieuzone in te voeren. Een autovrij 

centrum vind ik ook niet realistisch. Ik ben dus tegen dit voorstel. 

 

Inspreker 4 

Ik ben Nathalia van de ondernemersvereniging en wij zijn tegen dit voorstel. Ik heb zelf een 

bruidswinkel in het centrum. Mensen willen graag voor de deur kunnen parkeren. Door deze 

maatregel zal dat niet meer kunnen en zal mijn winkel, net als die van vele andere ondernemers, 

minder bezoekers krijgen. Mensen gaan dan straks naar een andere gemeente! Daarom ben ik 

tegen. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Sjaak en heb een vrachtwagenbedrijf. Het probleem zijn niet de auto’s, maar de 

vrachtwagens en de tractoren die dwars door het centrum gaan. Die moet je omleiden. Daarvoor 

hebben we een nieuwe rondweg nodig. Als we die bouwen, dan gaan vrachtwagens en tractoren 

vanzelf die nieuwe route nemen. Dus eerst een rondweg en dan kijken we over een tijdje wel of 

het nog nodig is om het centrum af te sluiten. 
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Inspreker 6 

Ik ben Ravin en lid van de autoclub ‘Het lelijke eendje’. Wij rijden elk jaar met onze oude auto’s 

door jullie mooie centrum. Ik zou het echt heel jammer vinden als autoclubs en motorclubs zoals 

die van ons straks niet meer welkom zijn. Onze ritjes trekken altijd veel bekijks en die mensen 

gaan vaak na de toer een hapje eten in het dorp. Door deze maatregel gaan plaatselijke 

restaurants dus flink wat inkomsten mislopen. Wij zijn dus tegen dit voorstel. 
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3. Woningen voor statushouders 

Plan wethouder  

Statushouders zijn vluchtelingen die officieel in Nederland mogen blijven. Ze hoeven dan niet 

langer in het asielzoekerscentrum te wonen. Daarom moet onze gemeente dit jaar, in opdracht 

van de provincie, woningen regelen voor 200 statushouders. Maar dat lukt niet, omdat we lege 

woningen ook hard nodig hebben voor andere mensen in onze gemeente. Daarom heb ik als 

wethouder het plan om aan de rand van onze gemeente tijdelijke woningen te bouwen voor 

statushouders: flexwoningen. Het college van burgemeester en wethouders vindt dat een goed 

idee. Het college stelt voor een weiland aan de rand van de gemeente vol te 

bouwen met flexwoningen voor statushouders.  

 

Inspreker 1 

Ik ben Jim en ik ben 43 jaar oud. Ik vind het niet eerlijk dat statushouders tot nu toe vaak voorrang 

krijgen bij de toewijzing van een sociale huurwoning. Ik ben net gescheiden en wacht ook op een 

sociale huurwoning. Ik wil vanwege mijn kinderen in Raadsdorp blijven wonen en heb dus echt 

een nieuwe woning hier nodig. Daarom vind ik het bouwen van flexwoningen voor statushouders 

een goed plan. Ik kan dan een woning in Raadsdorp krijgen en zij een tijdelijke woning aan de rand 

van Raadsdorp. 

 

Inspreker 2 

Ik ben Liza en ik ben 22 jaar oud. Ik ben vrijwilliger in een asielzoekerscentrum in een andere 

gemeente. Daar zie ik dat gezinnen met jonge kinderen veel te lang in kleine kamertjes moeten 

zitten. Deze gezinnen hebben echt een normale woning nodig. Veel van deze mensen gaan al 

jaren van het ene asielzoekerscentrum naar het andere. Geef ze nu een vaste plek en geen 

tijdelijke plek, zodat ze zich echt thuis kunnen gaan voelen. Ik ben dus tegen tijdelijke woningen in 

de vorm van flexwoningen. 
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Inspreker 3 

Ik ben Dennis en ik ben 25 jaar oud. Bouwen in een weiland vind ik een goed plan. Ik zie hele grote 

weilanden aan de rand van Raadsdorp waar niets mee gedaan wordt, omdat koeien en varkens 

binnen zitten. Aangezien er om milieuredenen toch boeren moeten stoppen, kunnen we de 

weilanden die daardoor vrijkomen gebruiken voor het bouwen van woningen. Zo help je het 

milieu en zijn er straks genoeg woningen voor mensen die een woning zoeken. Dus: ja, bouwen op 

boerenland! 

 

Inspreker 4 

Ik ben Nancy, 56 jaar en gedeputeerde bij de provincie. Wij gaan als provincie over de 

bescherming van kwetsbare natuurgebieden. We hebben veel te weinig groen in de regio. Als er 

weilanden vrijkomen, moeten we die gebruiken om er natuurgebied van te maken. Natuurlijk 

moet elke gemeente in onze provincie zorgen voor woningen voor statushouders, maar daar 

hoeven geen groene gebieden voor opgeofferd te worden. Jullie moeten echt met een andere 

oplossing komen. Deze plek is niet geschikt, binnen Raadsdorp is er vast wel andere ruimte te 

vinden. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Patricia, 60 jaar en vind dit de minst slechte oplossing. Ik run een hotel en als ik dan hoor 

dat sommige gemeenten statushouders in hotels onderbrengen… Daar voel ik helemaal niets 

voor! Ik heb de tijdelijke flexwoningen gezien en ze zien er prima uit. Als de gemeente echt 

belooft dat het tijdelijk is, dan is dit wat mij betreft de beste oplossing. 
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Inspreker 6 

Ik ben Roy en woon aan de rand van Raadsdorp. Ik kijk uit op het weiland waar de gemeente de 

tijdelijke woningen voor statushouders wil neerzetten. Ik ben bang dat dit helemaal niet tijdelijk is 

en ik straks jarenlang moet aankijken tegen lelijke woningen. Ook ben ik bang voor overlast. 

Daarom heb ik een beter idee bedacht. Op ons industrieterrein staan kantoorgebouwen leeg. 

Kunnen we niet beter deze kantoorgebouwen ombouwen tot woningen en de statushouders 

tijdelijk daar laten wonen? 
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4. Festival 

Plan wethouder  

Inwoners van onze gemeente met een eigen bedrijfje willen samen met de gemeente een festival 

organiseren. Als wethouder ben ik superenthousiast. Dit is een mooie kans om onze gemeente in 

de spotlight te zetten en om de kleine bedrijfjes in de gemeente te steunen. Het tweedaagse 

popfestival moet plaatsvinden in het park. Het college van burgemeester en wethouders vindt het 

een goed idee en wil 20.000 euro geven om dit mooie festival te organiseren.  

 

Inspreker 1 

Ik ben Eus en heb een Foodtruck waarmee ik elke week op de markt sta. Ik heb ook een 

cateringbedrijf dat je kunt inhuren om maaltijden te maken. Ik zou heel graag meewerken aan dit 

festival. Heel goed voor de bedrijven uit onze gemeente en fijn dat de gemeente hier geld voor 

uittrekt. Ik ben voor! 

 

Inspreker 2 

Ik ben Ferry en woon in de wijk naast het park. Ons was altijd beloofd dat er geen festivals in dit 

park gehouden zouden worden. Afgelopen zomer was er een illegaal feestje en toen zat ik tot 1 

uur ’s nachts met een enorme herrie waardoor ik niet kon slapen. Ik wil dat de gemeente geen 

subsidie geeft aan dit festival en ook niet toestaat dat dit festival in het park wordt gehouden. 

 

Inspreker 3 

Ik ben Naya, 18 jaar oud. Er gebeurt nooit iets in onze gemeente. De jongeren vervelen zich vaak 

en veel activiteiten zijn gericht op oudere mensen. Ik moet voor een leuk café of festival altijd 

naar een andere gemeente. Dus ik ben helemaal voor. En als er leuke bands komen, ga ik zeker 

komen. 
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Inspreker 4 

Ik ben Merel en tegen dit voorstel. We hebben nu een mooi park. Als er een festival komt, zal het 

gras worden vertrapt, plassen jongeren in de bosjes en wordt het park een grote vuilnisbelt. Er 

broeden hier vogels in de bomen en ik heb ook wel eens vleermuizen gezien. Kan het niet gewoon 

naar de sporthal? Een festival is prima, maar niet in dit park. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Dion en ik vind het echt zonde dat de gemeente hier geld aan wil uitgeven. Laat ze dat geld 

uitgeven aan nuttigere dingen, zoals een buurthuis, de kinderboerderij, of iets waar oudere 

mensen wat aan hebben. Ik vind het prima dat er een festival is, maar daar hoeft geen 

gemeentegeld naartoe te gaan wat mij betreft. 

 

Inspreker 6 

Ik ben Evelyn van stichting Consilium Classico. Ik probeer al jaren te zorgen dat onze gemeente 

een festival voor klassieke muziek organiseert. Nu hoor ik opeens dat er een tweedaags 

popfestival komt! Ik heb een beter plan. Laten we de subsidie verhogen en twee festivals 

organiseren. Twee dagen popmuziek en óók twee dagen klassieke muziek!  Dan is er voor elk wat 

wils. 
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5. Windmolens in Raadsdorp 

Plan wethouder  

De gemeente werkt samen met energiebedrijf GroenKracht aan de bouw van een 

windmolenpark. Het college van burgemeester en wethouders vindt dit een goed idee, omdat het 

zorgt voor meer groene energie. Daarom moet het windmolenpark nog dit jaar gebouwd 

worden. De acht windmolens moeten aan de rand van de gemeente geplaatst worden, in de 

weilanden. Op die manier hebben inwoners zo min mogelijk last van de windmolens.    

 

Inspreker 1 

Ik ben Masha en ik ben wetenschapper. Uit mijn onderzoek blijkt dat één windmolen evenveel 

energie levert als ruim 6.000 zonnedaken op woningen! Dus met een paar windmolens, waar je 

relatief weinig ruimte voor nodig hebt, kun je veel meer energie opwekken dan je met 

zonnepanelen voor elkaar krijgt. En dan kunnen we die kolencentrale straks sluiten. Daarom ben 

ik voor windmolens.  

 

Inspreker 2 

Ik ben Wierd en woon in een buurgemeente van Raadsdorp. Leuk dat jullie de windmolens aan de 

rand van jullie gemeente willen zetten, maar dat is dus vlak naast mijn huis! En ik ben niet de 

enige. Als elke gemeente zijn eigen windmolenparkje gaat bouwen, zijn er op al die plekken 

mensen die daar last van hebben. Kunnen jullie niet samenwerken met de andere gemeenten en 

samen één groot park maken? En dan liever niet bij mij voor de deur. 
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Inspreker 3 

Ik ben Romana en ben voor windmolens. Ik houd van de natuur en vind het heel fijn dat de 

gemeente eindelijk iets doet om klimaatverandering tegen te gaan. Ik heb gehoord dat nieuwe 

windmolens wel duizend huishoudens van stroom kunnen voorzien! Door achtduizend gezinnen 

te voorzien van groene stroom geeft Raadsdorp een goed voorbeeld aan andere gemeenten. 

 

Inspreker 4 

Ik ben Xandra en ben tegen windmolens. Je hebt nu een heel mooi uitzicht als je over de velden 

kijkt. Straks wordt de horizon verpest door die lelijke windmolens. En er worden gemiddeld per 

jaar ook nog 20 vogels per windmolen doodgemept, ook zeldzame vogels. Dat is dan 160 vogels 

voor onze gemeente. Nee, ik ben tegen windmolens. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Stanley en ik ben tegen de windmolens. Ik heb op internet gelezen dat de lage trillingen van 

windmolens je ziek kunnen maken. Die risico’s zijn nog helemaal niet goed onderzocht. Je kunt 

beter op ons industrieterrein zonnepanelen op alle daken zetten. Begin daar eerst maar eens 

mee. Tot die tijd ben ik tegen windmolens. 

 

Inspreker 6 

Ik ben Hidde en ik word nou niet echt warm van het idee van windmolens in mijn achtertuin. 

Daarnaast ben ik bang dat GroenKracht alle opgewekte stroom gaat verkopen aan grote 

bedrijven, zoals Google of Facebook. Ik vind het goed als de windmolens er komen, maar alleen 

als de omwonenden mede-eigenaar worden van de molens, zodat wij zeker weten dat wij ook 

kunnen profiteren van de opgewekte stroom. 
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6. Camera’s in het centrum 

Plan wethouder  

Er is een clubje jongeren dat zich na schooltijd vaak op het grote plein in het centrum verzamelt. 

Deze 'hangjongeren’ zorgen volgens buurtbewoners voor overlast: ze draaien harde muziek, 

schreeuwen en richten vernielingen aan. Volgens de buurtbewoners zou meer cameratoezicht 

een goede oplossing kunnen zijn. Dat vindt het college van burgemeester en wethouders ook. Het 

ophangen van meer camera’s kan op twee manieren helpen. Doet iemand iets wat niet mag? Dan 

kan de politie dit op de camerabeelden zien en diegene oppakken. Bovendien zullen de jongeren 

minder vervelend doen als ze weten dat ze worden gefilmd. 

 

Inspreker 1 

Mijn naam is Maikel en ik ben 17 jaar oud. Ik spreek namens mij en de jongens uit de buurt. Wij 

worden weggezet als 'hangjongeren', maar er is ook bijna niks te doen in de buurt! Het 

voetbalveld is verouderd en we wonen in kleine huizen, dus we kunnen ook niet thuis afspreken 

bij iemand. We kunnen nergens anders heen! Zorg eerst maar eens dat er een nieuw voetbalveld 

komt voordat jullie de schuld bij ons leggen. Camera's jagen ons echt niet weg bij het plein. 

 

Inspreker 2 

Ik ben Truus. Ik ben 78 jaar en ik woon aan het marktplein. Hoewel ik ook last heb van de overlast, 

weet ik niet of ik dit wel een prettige oplossing vind. Ik hecht veel waarde aan mijn privacy, maar 

mijn huis zal straks dus te zien zijn op de camera's. Dat wil ik helemaal niet. Als ik even de deur uit 

wil, hoeft de overheid dat echt niet te weten! Hoe kunnen jullie de privacy van de inwoners 

garanderen? 
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Inspreker 3 

Ik ben Angelo. Ik ben 40 jaar en ik woon al mijn hele leven in deze buurt. Ik ben helemaal klaar 

met de overlast. Elke avond muziek, schreeuwen en vernielingen. Ik kan amper slapen ‘s nachts! Ik 

ben voor de komst van camera's zodat we de relschoppers kunnen identificeren en een voor een 

kunnen beboeten. Dan wordt het hopelijk eindelijk weer een beetje rustig in de buurt. 

 

Inspreker 4 

Mijn naam is Rabia. Mijn zoon hoort bij de ‘hangjongeren’. Mijn zoon is 17 en ik wil hem niet de 

hele tijd binnenhouden. Dat is niet gezond. Hij slaapt met zijn twee broertjes op de kamer en die 

willen ook rustig hun huiswerk kunnen maken. Het jongerencentrum is wegbezuinigd. De 

gemeente kan beter zorgen voor meer activiteiten in de buurt. Dan pak je de kern van het 

probleem aan, in plaats van een gevolg ervan. Daarom ben ik tegen dit voorstel. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Yvonne. Ik ben voor het plaatsen van camera’s. Er is echt heel veel overlast. Ik vind 

camera’s nog wel meevallen. Mensen moeten niet zo moeilijk doen. We zijn tenslotte geen 

dictatuur. Ik zou ook willen voorstellen dat er na 20:00 uur altijd boa’s staan op het plein. En 

misschien moeten we een samenscholingsverbod gaan hanteren, nu we toch bezig zijn. 
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Inspreker 6 

Ik ben John en ik ben jongerenwerker. Ik ben tegen dit voorstel. Camera’s zijn wat mij betreft 

nooit een oplossing. Het probleem zit veel dieper. Deze gemeente heeft veel te weinig aandacht 

voor jongeren. Wegjagen helpt niet, je moet met ze gaan praten. Daarom ben ik voor meer 

jeugdwerkers die met de jongeren gaan praten. Als je camera’s ophangt, vinden ze wel een 

andere plek. Of ze rijden op hun scooter naar een andere gemeente. En daar komt dan net zo veel 

overlast. 
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7. Uitbreiding geitenstal 

Plan wethouder  

De gemeente heeft van een boer de vraag gekregen of ze een nieuwe veestal mag bouwen. 

De boer heeft al een stal in de gemeente, maar ze wil het aantal geiten dat ze heeft verdubbelen 

naar in totaal 1250 geiten. De nieuwe stal zal naast de oude stal komen te staan. Dat vindt het 

college van burgemeester en wethouders prima. Vooral, omdat deze boer een moderne 

stal wil bouwen, met grotere ruimtes voor de geiten. De nieuwe stal moet zo snel mogelijk 

gebouwd worden. 

 

Inspreker 1 

Ik ben Peter. Ik ben boer geweest en werk nu voor FarmPlus. Wij helpen boeren die hun bedrijf 

willen uitbreiden. Ik denk dat het een goed idee is om de nieuwe stal te bouwen. Het gaat hier om 

een kleine boer en het zou goed zijn om kleine boeren de mogelijkheid te geven om door te 

groeien. Deze gemeente ligt dicht bij een snelweg. Dat maakt het een voordelige locatie. 

 

Inspreker 2 

Hallo, mijn naam is Lilian en ik ben klimaatactivist. Megastallen zijn heel slecht voor het milieu. 

Daarnaast moeten we niet vallen voor die beloftes over 'megaluxe’ stallen en ‘beter voor het 

dierenwelzijn’, want dit zijn gewoon slachthuizen. Er is ook geen draagvlak voor, bijna iedereen is 

tegen megastallen. Enkele jaren geleden lagen er plannen voor een verdubbeling van het aantal 

kippen bij een pluimveehouder. Dat werd gelukkig ook afgewezen. Ik verwacht dat we ook dit 

plan makkelijk van tafel zullen krijgen. 
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Inspreker 3 

Hallo, mijn naam is Fatih. Ik ben arts en gespecialiseerd in infectieziekten. Ik wil jullie herinneren 

aan het feit dat je met grote veestapels meer risico hebt op zoönosen, dus dat infectieziekten 

overspringen van dier op mens. Het gaat hier om een geitenstal. Onder geiten heerst al jaren de 

Q-koorts. Als de mensen hier ook met die bacterie besmet raken, hebben we een groot probleem. 

Q-koorts is een nare ziekte; mensen kunnen er jarenlang last van houden.  

 

Inspreker 4 

Ik ben Gerben, de buurman van deze boerin en ik heb ook een boerderij. Er is echt geen sprake 

van een megastal zoals klimaatactivisten zeggen. Het is een gewone uitbreiding. Mijn buurvrouw 

zorgt dat ze voldoet aan alle regels. Als zij niet kan uitbreiden, dan gaat ze naar een andere 

gemeente, is dat dan een oplossing? En mag ik zelf dan straks ook mijn bedrijf niet uitbreiden? Ik 

ben dus k voor dit voorstel. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Arina. Ik ben in 2010 heel erg ziek geworden door de Q-koorts. Die werd veroorzaakt door 

een geitenbedrijf dat naast mijn huis stond. Ik heb nu al jarenlang last van het Q-

koortsvermoeidheidssyndroom, waardoor ik de hele tijd moe ben, slecht slaap en moeite heb met 

dingen onthouden. Hierdoor ben ik mijn werk kwijtgeraakt en zit ik gedwongen thuis. Dat wens ik 

niemand toe. Ik ben daarom tegen uitbreiding van de stal. 
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Inspreker 6 

Hallo, mijn naam is Monique. Ik woon met mijn gezin in de buurt van de stal. Om eerlijk te zijn 

moet ik er niet aan denken dat de stal wordt uitgebreid. Ik ben bang voor nog meer stank en 

geluidsoverlast. Ik vind het prima als er een stal komt, maar niet in de buurt van mijn huis! Kan ze 

niet gaan bouwen op een locatie aan de andere kant van de gemeente? 
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8. Straatintimidatie 

 Plan wethouder 

Vrouwelijke inwoners van onze gemeente hebben een voorstel gemaakt om intimidatie op 

straat aan te pakken. Bijna de helft van de vrouwen in onze gemeente wordt wel 

eens lastiggevallen. Ze vinden dat het afgelopen moet zijn met fluiten, sissen en nare 

opmerkingen. In het voorstel, waar meer dan 1.000 inwoners hun handtekening onder hebben 

gezet, wordt opgeroepen om naroepen op straat strafbaar te maken. Mensen die dit 

doen moeten volgens de vrouwen een geldboete krijgen. Wanneer mensen een 

boete kunnen krijgen voor dit soort gedrag, zal het hopelijk minder vaak gebeuren. Het college 

van burgemeester en wethouders luistert graag naar dit voorstel en wil een boete van 

200 euro invoeren.  

 

Inspreker 1 

Ik ben Bert en ik denk dat boetes DE enige oplossing zijn! Je maakt daarmee duidelijk dat 

straatintimidatie echt niet meer kan. Wanneer het strafbaar is, kun je het ook veel makkelijker 

aanpakken. Mannen die dit graag doen, dat sissen en dat naroepen, die denken voortaan wel 

twee keer na, als ze er 200 euro voor moeten betalen. Probleem opgelost! 

 

Inspreker 2 

Ik ben Jaïr en ben niet zo optimistisch over de geldboete. De pakkans is namelijk nog steeds 

superlaag. Ik sprak een aantal jongeren die aangaven dat ze echt niet bang waren voor een boete. 

Ik denk dat we moeten zoeken naar een oplossing die echt werkt. Pakkans speelt namelijk een 

veel grotere rol dan de afschrikwekkende werking van boetes.  
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Inspreker 3 

Ik ben Zoë. Ik ben 15 jaar en ook ik heb te maken met straatintimidatie. Sinds ik op de middelbare 

school zit word ik soms nageroepen op straat. Vaak zijn het opmerkingen over mijn lichaam. Ik 

vind het erg vervelend en ik ben daarom voor het voorstel. Het gaat om de totale aanpak, dus ook 

opvoeding en sociale controle, maar ik denk dat boetes kunnen helpen omdat de politie dan een 

handvat heeft om het aan te pakken. Nu kunnen ze helemaal niks doen. 

 

Inspreker 4 

Ik ben criminoloog Myrthe. Allemaal leuk en aardig die ideeën voor boetes, maar dit is in strijd 

met de vrijheid van meningsuiting. Bovendien: wat de ene vrouw een leuke opmerking vindt, is 

voor de ander heel intimiderend. In een andere gemeente was er ook al een verbod op 

'straatintimidatie’ maar dit werd door de rechter van tafel geveegd. Zolang de nieuwe wet niet 

aangenomen is, kunnen we fluiten en sissen niet bestraffen. Dus de gemeente kan hier niets aan 

doen. De landelijke politiek moet dit aanpakken. 

 

Inspreker 5 

Ik ben Michelle en ik werk bij de politie. Wij zijn erg gefrustreerd, omdat wij deze groep nu niet 

goed kunnen aanpakken. Wij willen ook dat dit stopt. Daarom zijn wij voor een boete. Ook heb ik 

het idee om lokagentes in te zetten. Dus vrouwelijke agenten in burger, die langs die jongens 

lopen. Zo zorgen we dat we meteen bewijs hebben en die lokagentes kunnen hen dan meteen 

een boete geven. 
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Inspreker 6 

Ik ben Jamal en ben tegen dit voorstel. De politie heeft al genoeg te doen. Dit soort intimidatie is 

bijna niet aan te pakken. Het probleem is veel groter dan het nafluiten van vrouwen. En het is 

vooral het grotere probleem dat we moeten we aanpakken. Laten wij onze energie steken in een 

reclamecampagne om geweld tegen vrouwen bespreekbaar te maken. Met borden op straat, 

gesprekken op school, theater. Dan kunnen die agenten weer echte boeven gaan vangen. 
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